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	Le 22 novembre 2012

	
	
	

	Coram:  Fish, Rothstein and Karakatsanis JJ.
	
	Coram : Les juges Fish, Rothstein et Karakatsanis

	
	
	

	BETWEEN:

Terrence Downey

Applicant

- and -

David Cranston and Robert Fisher, representing the Members of the Board of Trustees of the Halifax Port International Longshoremen’s Association, Halifax Employers Association Pension Plan and International Longshoremens Association / Halifax Employers Association Welfare Trust Plan

Respondents
	
	ENTRE :

Terrence Downey

Demandeur

- et -

David Cranston et Robert Fisher, représentants les membres du conseil des fiduciaires de l’Association internationale des débardeurs du port d’Halifax, Halifax Employers Association Pension Plan et l’Association internationale des débardeurs/ 
Halifax Employers Association 
Welfare Trust Plan


Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The application for leave to appeal from the judgment of the Nova Scotia Court of Appeal, Number CA344079, 2012 NSCA 49, dated May 8, 2012, is dismissed with costs.
	
	JUGEMENT

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Nouvelle-Écosse, numéro CA344079, 2012 NSCA 49, daté du 8 mai 2012, est rejetée avec dépens. 

	
	
	





J.S.C.C.
J.C.S.C.
